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INLEIDING  
  

Historie  

KV Luctor is opgericht op 10 mei 1941 door Ben Burger, Peet Tholens en Rinus de Putter. 

Ann en Ben Burger , welke voorheen korfbalden bij “Spangen” in Rotterdam zochten na hun 
verhuizing naar Terneuzen contact met de oud leden van de in 1939 ter ziele gegane 
korfbalvereniging Seolto uit Terneuzen. Op 5 mei 1941 lukte het om 6 dames en 6 heren samen te 
brengen op het voormalige sportveld van de HBS, hier ontstond het idee tot oprichting van een 
nieuwe korfbalvereniging. 

De naam Luctor is gerelateerd aan de tot zinken gebrachte veerboot bij Vlissingen, waarop de vader 
van Rinus de Putter was gebleven. Gedurende de eerste jaren van de vereniging werd er regelmatig 
gespeeld in Zeeuws Vlaanderen, toen nog tegen verenigingen uit Axel, Kloosterzande en Hulst. 

Over sportieve prestaties uit die tijd is helaas niets overgebleven, mede door het feit , dat direct na 
de oorlog het korfballen op het tweede plan kwam. Hierin kwam weer verandering na de 
heroprichting in 1954. 

In de loop der jaren werd geregeld van accommodatie gewisseld, van het voormalige H.B.S. terrein 
naar het veld aan de Koedijk, en vandaar weer naar een veld aan de Marijkestraat. Na de 
Marijkestraat was er zelfs helemaal geen veld meer. Er is toen eigenmachtig het openbare grasveld 
aan de Rozenstraat in gebruik genomen. 

Materialen werden opgeborgen in de schuur en het verkleden gebeurde door de dames in de keuken 
en door de heren in de schuur. Eind jaren 60 kregen we ons eerste eigen veld met echte kleedkamers 
op het Zuidersport. In 1983 verhuisden we naar de huidige eigen accommodatie op sportpark Oude 
Vaart. 

Heden  

KV Luctor is een gemengde korfbalvereniging die al 83  jaar actief is in de competitie van het 

KNKV. Het eerste en B- team spelen op dit moment wedstrijdsport, de overige teams zijn 

actief in de breedtesport. Ook hebben recreatieve teams zoals Kombi Fit, Kangoeroeklup (3 

t/m 6) en G korfbal (korfballers met een beperking).  

Het samendoen, het wij- gevoel en de onderlinge solidariteit staan centraal.  

 

Toekomst  

Om een gezonde, stabiele vereniging te zijn en te blijven, is er een goede basis nodig.  

We zien de club als een netwerk van radartjes, aangestuurd door de motortjes van de club. Die 

motortjes kunnen spelers zijn, het bestuur, maar ook vrijwilligers die taken hebben binnen de 

commissies. 
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Alle radartjes samen vormen de vereniging  

De radartjes zijn de spelers, ouders, trainers, scheidsrechters, en de commissies met elkaar. 

 

Als de radartjes soepel lopen kun je als vereniging je richten op de toekomst  

Om te verenigen, verbinden, groeien en bloeien is er goede communicatie en daadkracht 

nodig ( olie voor tussen de radartjes) en moeten we er samen voor zorgen dat er geen 

radartjes tussenuit vallen. 

 

Dit beleidsplan moet een belangrijke bijdrage leveren aan het draaiend houden van de 

radartjes. Door samen na te denken over de toekomst van de vereniging, de kansen en 

risico’s onder ogen te zien én te weten wat de sterke en zwakke punten zijn, is er een 

duurzaam plan ontstaan dat de komende 5 jaar als leidraad moet dienen voor het bestuur en 

de commissies. Dit plan is geen ‘ijzeren wet’ maar dient jaarlijks geëvalueerd en kan indien 

noodzakelijk bijgesteld te worden.   

Het bestuur hoopt op deze manier een handzaam stuk af te leveren, dat er keer op keer bij 

gepakt kan worden en dat in dienst staat van de commissies en de leden.   

 

Bestuur KV Luctor 

November 2024 
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MISSIE EN VISIE  

  
Sportverenigingen anno nu zijn een onderdeel van een voortdurend bewegende 

samenleving. De club ervaart een veranderende vraag van de leden en potentiële leden. 

Openheid, uitnodigend zijn voor iedereen die wil sporten en bewegen en ondernemend 

genoeg om kansen te signaleren en te benutten, dat kenmerkt een open club 

(voorclubs.sport.nl, 2020).  

Korfbalvereniging Luctor wil een traditionele korfbalvereniging zijn, die korfbal aanbiedt als 

wedstrijdsport, breedtesport en nevenactiviteit. Het is gericht op iedereen die de 

korfbalsport wil beoefenen of daar een bijdrage aan wil leveren. Het accent ligt daarbij op 

het wij-gevoel, de vrijwilliger staat centraal, grote betrokkenheid en het sociale karakter.  

Op basis daarvan zijn er een visie en een missie geformuleerd.  

  

Missie  
KV Luctor is een lokale korfbalvereniging met een rijke historie waar het aanbieden van de 

korfbalsport aan haar leden centraal staat. De vereniging is voor iedereen die de korfbalsport 

wil beoefenen of daar een bijdrage aan wil leveren, toegankelijk. Naast de korfbalsport 

worden ook diverse andere activiteiten aangeboden die als doel hebben de saamhorigheid te 

vergroten.   

  

KV Luctor is een open vereniging die midden in de samenleving staat. KV Luctor is zich 

bewust van haar maatschappelijke positie. Binnen een veranderende samenleving zal KV 

Luctor  blijven strijden voor behoud van de eigen identiteit. Het is belangrijk dat leden zich 

thuis voelen en een grote betrokkenheid tonen bij de vereniging.  

 

Visie  
KV Luctor wil een goed georganiseerde, financieel gezonde en lokaal georiënteerde 

korfbalvereniging zijn met primair een gemengd karakter. De kenmerken voor Luctor zijn 

plezier, prestatie en betrokkenheid.  

Het doel is dat iedereen binnen de vereniging met plezier de korfbalsport kan beoefenen op 

zijn of haar eigen niveau, waarbij voor zowel wedstrijdkorfbal als breedtekorfbal voldoende 

ruimte en aandacht is zonder dat persoonlijke belangen hierbij meewegen.  

KV Luctor wil een vereniging zijn met een familiair karakter, waarbij de derde helft niet uit 

het oog verloren wordt. De leden voelen een grote betrokkenheid met de vereniging.  
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Bouwsteen 1  

Verenigen 

De radartjes samen vormen de vereniging  

 

Vanaf de jongste jeugd besteedt Luctor aandacht aan een positieve sportcultuur. Bij KV Luctor draait 

het om plezier, gelijkwaardigheid, veiligheid, uitdaging en ontwikkeling. Iedere speler en ieder team is 

van even groot belang. Samen zijn wij Luctor! Iedereen kan op zijn of haar eigen niveau beter 

worden, presteren en plezier beleven. De trainers en TC zijn hierin de grote radars.  

Het trainersplan, dat elk jaar samen bekeken en geëvalueerd wordt, is de leidraad.  

 

Tijdens bijeenkomsten van TC en trainers wordt de inhoud besproken en indien nodig aangepast. 

Spelers vanaf C leeftijd worden betrokken bij de jeugdtrainingen en coachen en te oefenen met 

wedstrijdjes fluiten. 

 
Actie TC, trainers: 

verbetering van het schot bij alle teams, hoger scoringspercentage bij het afstand schot. 

-inplannen KT2 cursus in Zeeuws Vlaanderen of deelnemen aan een KT2 traject in Zeeland 

-Betrekken van spelers vanaf C bij het coachen, training geven. Evalueren aan het eind van een 

seizoen. 

-Evalueren trainersplan en samen bouwen aan een sportieve sportcultuur. 

-behoud van een externe trainer voor de senioren selectieteams 

 

Door het invoeren van het trainersplan in 2015 hebben we de afgelopen 10 jaar jeugd klaargestoomd, 

zodat we 3de klasse konden spelen en blijven spelen.  

https://onedrive.live.com/?cid=942D340CD09B148D&id=942d340cd09b148d%21293838&parId=942d340cd09b148d%2164725&o=OneUp
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We hebben nu helaas een groot tekort aan senior heren, waardoor het lastig is om in de 3de klasse te 

blijven.  

 

Actie TC, trainers: 

-Doelstelling Luctor 1:  veld/zaal: handhaving 3de klasse 

-Doelstelling Luctor 2:  veld/zaal: middenmoot 4de klasse 

-In de toekomst willen we graag weer met 2 teams in het wedstrijdkorfbal uitkomen en een 3de team 

in het breedtekorfbal. Hier willen we een plan voor maken met TC en trainers begin 2025 en 

toevoegen aan dit beleidsplan. 

 

 

 

Om wedstrijden te kunnen spelen hebben we voldoende scheidsrechters nodig. In ons Arbitrageplan 

staat duidelijk omschreven hoe we dit elk jaar organiseren, zo willen we het scheidsrechters niveau 

op juiste hoogte houden en het aantal scheidsrechters verhogen en op peil houden. Op dit moment 

hebben we een tekort aan KNKV scheidsrechters, verenigingsscheidsrechters en 

jeugdscheidsrechters. Afgelopen jaar zijn er 2 jeugdleden gestart met de interne opleiding tot 

scheidsrechter.  

 

 
Actie bestuur, TC 

-planning van het arbitrageplan volgen en indien nodig bijstellen 

https://onedrive.live.com/?cid=942D340CD09B148D&id=942d340cd09b148d%21293939&parId=942d340cd09b148d%2164733&o=OneUp
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Onze accommodatie is van en voor de leden. Om de accommodatie goed te verzorgen is er een 

klusclub en een kantinecommissie.  Zij zorgen voor een verzorgde en gastvrije plek waar  een ieder 

zich thuis voelt en veilig kan sporten. De afgelopen jaren is er veel energie gestoken in de renoveren 

van het clubhuis. De wens is om ook het terras aantrekkelijker te maken, met een fijne plek om 

samen te zijn. 

Elk jaar worden in maart gezamenlijke klusmomenten gepland in het kader van NL Doet, met ouders 

en senioren. Vooraf wordt er gekeken wat er moet gebeuren en welke moment hier geschikt voor 

zijn. In november van het jaar ervoor geven we de club op bij het Oranje Fonds voor een subsidie 

voor de klussen. 

De schoonmaak van de kantine en kleedkamers is in handen van ouders en spelers. Elk seizoen wordt 

de grote schoonmaak van de kleedkamers gedaan door de senior spelers en de grote schoonmaak 

van de kantine een paar keer per jaar door ouders.  

De wekelijkse schoonmaak blijft lastig in te vullen. De vaste schoonmaakster is gestopt in september 

2024. We zoeken een nieuwe vaste vrijwilliger. Nu lossen we het tijdelijk op met ouders. 

 

 
 

Actie Kantine commissie en klusclub 

-verdere aankleding Terras en kantine, indien wenselijk en in afwachting van besluit Lodewijkcollege. 

-in november van elk jaar melden we ons aan bij het Oranje Fonds voor NL Doet. 

-opnieuw invoeren van corveerooster na de jeugdtrainingen. 

-Luctors Klus club app actueel houden door nieuwe ouders/leden toe te voegen. 

-We gaan aan de slag met de kleedlokalen, daar willen we nieuwe vloertegels en indien het 
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financieel toelaatbaar is ook meerdere dingen aanpakken. Eventueel samen  met HC Olympia.  

-We zoeken een vaste schoonmaakster voor de wekelijkse schoonmaak van o.a. wc’s kantine en 

kleedkamers 

 

 

Een vereniging valt of staat met vrijwilligers. We streven naar voldoende vrijwilligers door een spelers 

en ouders te betrekken bij het reilen en zeilen binnen de club. Dit doen we dus al door spelers vanaf 

C leeftijd te betrekken bij de jeugdtrainingen en coachen en te oefenen met wedstrijdjes fluiten. 

Vanaf B en A worden de spelers ook betrokken bij AC activiteiten, tijdwaarneming.  

Ouders worden ingezet bij het rijden, wassen van de shirts, kantinedienst, tijdwaarneming ( in de 

zaal), commissie zoals AC en sponsorcommissie en verdere incidentele activiteiten. 

 

Er zijn takenbriefjes (Taakies) waarop kleine en grotere taken staan voor leden en ouders, bij elke JAV 

worden deze bekeken, aangevuld en indien nog opnieuw ingevuld. 

 

Voor nieuwe ouders is er ooit gestart met een info uurtje en daarnaast een digitaal vrijwilligers 

formulier. Dit moet weer opnieuw opgepakt worden, zodat ouders duidelijk weten wat er van hen 

verwacht wordt binnen de vereniging en wat zijn van ons kunnen verwachten. We kijken nog naar 

een andere aanpak en hopen het zo een nieuwe boost te geven. 

 
Acties Bestuur 

 - Oppakken informatievoorziening nieuwe leden/ouders 

-Bij elke JAV de takenbriefjes langslopen en actueel houden. 
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Bouwsteen 2  

Verbinden 

De radartjes zijn de spelers, ouders, trainers, scheidsrechters, en de commissies met elkaar  

 
Niet alleen sportiviteit en respect tijdens de wedstrijd, maar ook de sfeer in het clubhuis en de 

onderlinge omgang met elkaar binnen de vereniging zijn belangrijk. Het is daarom belangrijk dat er 

een open, informele cultuur is, waarbij men elkaar vragen kan stellen, aan kan spreken op gedrag en 

de commissies transparant zijn.  

Naast korfbalgericht ‘verbinden’, is het belangrijk om het ook gezellig te hebben náást het veld. 

Mensen kiezen niet voor niets voor een vereniging. Activiteiten die een bijdrage leveren aan het 

‘groepsgevoel’ zijn dan ook essentieel. Het is van belang om regelmatig nevenactiviteiten te 

organiseren voor zowel (jeugd)leden, ouders, vrijwilligers en eventuele toeschouwers, waarbij het 

sociale aspect centraal staat. Dit wordt met name door de activiteiten commissie gedaan, maar ook 

trainers organiseren jaarlijks een teamuitje voor hun team. 

 

We hebben in januari 2023 de campagne “bij Luctor” opgestart . Dit naar aanleiding van de workshop 

vanuit het NOC*NSF :”Sportclub van de Toekomst”. Met “bij Luctor” willen we de bouwstenen 

Verenigen, Verbinden, Groeien en Bloeien in 1 slogan samenvatten. Dit gebruiken we nu voor de 

Socials en merchandise, maar de slogan willen we verder implementeren in het club. 

 

 
 

Actie PR commissie  

-ontwerpen van een welkomstbord bij de ingang van het veld. 

-Introduceren van een verengingsmascotte ( knuffel), die elke week met een ander team mee gaat 
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naar de wedstrijden 

-Actueel en aantrekkelijk houden van de socials 

-Bedenken en verkopen van Merchandise 

 

Activiteiten die we organiseren hebben niet alleen betrekking op het eigen team, maar zijn ook 

gericht op verbinding maken tussen de teams, tussen spelers en ouders. De activiteiten commissie 

organiseert jaarlijks vele activiteiten voor jong en oud en dat zorgt voor een goede (ver) binding 

tussen alle leden van de club. 

 
Acties Activiteiten commissie: 

-Het organiseren van activiteiten voor alle leeftijden, waarin plezier en verbinden centraal staan. 

-Zorgen voor een goede taakverdeling binnen de Activiteiten Commissie 

 

Het bestuur probeert ervoor te zorgen dat de verbinding tussen alle commissies soepel verloopt. Dit 

doet het door in gesprek te gaan met commissie waar ze problemen ervaren, wat goed gaat en waar 

er verbeterpunten liggen. Samen worden er oplossingen gezocht.   
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Acties Bestuur: 

-Het bestuur overlegt met de verschillende commissies. 

-De sponsorcommissie moet voltallig en actief gemaakt worden, zodat alle spelers altijd voorzien 

kunnen worden  van trainingspakken en inloopshirts. Dit is ook een belangrijke verbindende factor. 

-Het bestuur moet aangevuld worden, er staat een vacature open voor een person die onderhoud en 

acties op zich wil nemen. 
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Bouwsteen 3  

Groeien 

Als de radartjes soepel lopen kun je als vereniging je richten op de toekomst. 

 
Om te zorgen voor een goede verdeling van leeftijden in de teams, is het belangrijk om genoeg jonge 

kinderen aan te trekken en te behouden. Daarom is het werven en binden van jonge kinderen de 

belangrijkste prioriteit.  

De focus ligt met name op de Kangoeroeklup en kinderen F en E leeftijd.  

We zorgen voor een jaarlijkse planning in ledenwerving. Ook hebben we de afgelopen jaren ingezet 

op ledenwerving van jongens, dat heeft gewerkt bij de jeugdteams, wel is het van belang dat we een 

plan maken om de jongens te behouden als ze naar de brugklas gaan. Vaak stoppen ze om te gaan 

voetballen, net als vriendjes. Daar blijkt vaak dat het niet hun sport is en ze haken af. Zij kiezen er 

vaak niet voor om terug te gaan korfballen.  

 

Agenda per jaar voor ledenwerving: 

-September: clinics op scholen groep 3-5. Aanbod buitenschoolse activiteiten vanuit Elevantio en 

vanuit basisscholen zelf. Dit wordt geregeld via werkgroep basisschol korfbalclinics. 

-December: Schoolkorfbaltoernooi groep 1-8. Dit wordt georganiseerd samen met Sportpunt 

Terneuzen door de werkgroep Schoolkorfbal 

-Januari/februari: vriendjes en vriendinnetjes training bij de Kangoeroeklup t/m D. Dit wordt 

georganiseerd door de trainers. 

-Mei: Giga Kangoeroedag het ene jaar, het andere jaar gaan we met Kangoeroeklup naar een aantal 

basisscholen. Alle scholen in Terneuzen hebben een Kangoerklupkist en een korfje voor de kleuters. 

Deze gebruiken we tijdens de clinics. De leerkrachten kunnen deze ook tijdens hun reguliere 

gymlessen gebruiken. In 2025 staat er een GIGA Kangoeroedag gepland samen met de PWvO en de 

Steiger. Dit wordt georganiseerd door de werkgroep GIGA Kangoeroedag. 

-Mei/juni: vriendjes en vriendinnetjes training bij de Kangoeroeklup t/m D. Dit wordt georganiseerd 

door de trainers. 

Hele jaar: Flyers van de club bij de zwemdiploma’s. Deze worden door een ouder verspreid bij de 

Vliegende Vaart. 

Hele jaar: In het bewegingsonderwijs van de basisscholen, die gebruik maken van gymdocenten via 

Regikr8, zit ook korfbal in het curriculum. 

Hele jaar: Scholen kunnen altijd een clinic aanvragen bij de club. Dit kan via kvluctor@gmail.com 

 

Als we  sporters behouden, dan groeit de club.  

De trainer/coach, het korfbalaanbod en het verenigingsleven spelen hierbij een belangrijke rol.  

Dit is ook terug te vinden onder de kopjes verenigen en verbinden. 

 

KV Luctor gaat ook in gesprek met de jeugd over de trainingen en wedstrijden. Dit staat beschreven in 

het trainersplan. 

Vanaf de B en A leeftijd wordt er gekeken of de jeugd ook regelmatig of structureel mee kan trainen 
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met de senioren. Dit zorgt ervoor dat de overstap naar de senioren minder groot is en er meer kans is 

op ledenbehoud als spelers gaan studeren. Studenten kunnen, indien ingeschreven bij een 

studentenkorfbal vereniging een deel van hun contributie terug vragen, zo proberen we het 

aantrekkelijk te maken om in het weekend bij Luctor te blijven spelen.  

 

 
Acties trainers en TC: 

-Planning van de ledenwerfactiviteiten in de gaten houden en indien nodig aanpassen 

-in gesprek blijven met de spelers van alle teams, zie ook trainersplan 

-plan maken voor behoud jongens 

 

Een overzicht van het ledenaantal in de afgelopen 10 jaar (september van elk jaar): 
Ledenaantal 2013: 111 
Ledenaantal 2016: 145 
Ledenaantal 2017: 155 
Ledenaantal 2018: 146 
Ledenaantal 2019: 165 (145 spelend en 20 niet spelend)  
Ledenaantal 2020: 138 (114 spelend en 24 niet spelend) 
Ledenaantal 2021: 122 (98 spelend en 24 niet spelend) 
Ledenaantal 2022: 133 (89 spelend en 44 niet spelend) 
Ledenaantal 2023: 128 (93 spelend en 35 niet spelend) 
Ledenaantal 2024: 125 (91 spelend en 34 niet spelend) 

 

We streven ernaar om weer rond de 140 leden te komen in 2029, waarbij we meer dan 100 leden 

hebben die spelend lid zijn. 
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We streven naar een financieel gezonde sportvereniging. Hiervoor is het belangrijk dat de 

sponsorcommissie actief is, deze is de verbindende factor tussen sponsor en vereniging. 

Het Oud Papier zal komende jaren teruglopen i.v.m. de ondergrondse containers, ook zijn er steeds 

minder mensen te vinden die op donderdagochtend kunnen lopen. We zijn genoodzaakt om hier een 

vervangende inkomstenbron voor te vinden. 

 

We willen de verschillende inkomstenbronnen vergroten en/of ( opnieuw) opzetten: 

 

 
 

Acties sponsorcommissie 

-Vriendenloterij: We hebben in 2023 geprobeerd om een belavond op te zetten, daar hadden we 

helaas te weinig mensen voor en deze is afgeblazen. We willen door de vriendenloterij te promoten 

bij de leden, door hen erop te attenderen dat ze mee kunnen spelen voor KV Luctor, ook als ze al 

meespelen. 

-Sponsorkliks: Hoe werkt SponsorKliks? – SponsorKliks | Gratis Sponsoren 

 

-Meer bordsponsors binnenhalen: de sponsorcommissie werft actief nieuwe sponsors voor de 

sponsorborden 

-De Grote Clubactie: door nog meer gebruik maken van de sociale media/online promotie, de 

digitale loten en het promoten van de verkoop van Superloten. 

-De Speculaaspoppenactie: Door ons weer meer te richten op bedrijven en personen buiten de club 

hopen we meer inkomsten te genereren.  

-Sponsorpakketten: de sponsorcommissie promoot bij de huidige sponsors de sponsorpakketten en 

werft actief nieuwe sponsors. 

-Club van 30 promoten bij leden en externen 

 

https://www.sponsorkliks.com/site/hoe-werkt-sponsorkliks/
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Bouwsteen 4  

Bloeien 

Om te verenigen, verbinden, groeien en bloeien is er goede communicatie en daadkracht nodig 

(olie voor tussen de radartjes) en moeten we er samen voor zorgen dat er geen radartjes tussenuit 

vallen. 

 

Belangrijk is om samen te blijven communiceren, dit kan bij vergaderingen en bijeenkomsten, maar  

ook tijdens de ongedwongen momenten voor en na de trainingen en wedstrijden. Dan ontstaan vaak 

de beste ideeën. 

Zoals al eerder benoemd is gezelligheid en verbinden naast het veld van groot belang. We denken 

hierbij ook aan de “Derde Helft”. Elkaar en de supporters treffen elkaar na de wedstrijden in ons 

eigen clubgebouw (en in sportkantine Vliegende Vaart). Door een fijne sfeer te creëren in de het 

clubhuis en buiten.  

 
 

Acties kantine commissie: 

-opzetten Thuisdag samen met spelers  

-Zorgen voor een aantrekkelijk assortiment in de kantine voor alle leden 

-Fruit voor alle leden op de bar 

-Extraatjes te koop op Thuisdagen; ( bolus, pannenkoek, taart, …) 

 

 

 


